
Jaarverslag 2012 
Een jaarvergadering aan het begin van een nieuw jaar is als gebruikelijk een moment om het 

voorgaande jaar af te sluiten. We kijken nog een keer formeel terug op het jaar dat achter ons ligt 

voordat we ons volledig richten op de toekomst. Een jaarverslag hoort daarbij, zodat we ook in de 

toekomst terug kunnen lezen wat het jaar 2012 onze vereniging gebracht heeft. 

Deze keer begin ik maar eens met de clubtentoonstelling. Het was wel het einde van het jaar, maar 

ook het jaarlijks hoogtepunt voor de vereniging. 

Heel wat jaren hebben we elkaar als kleindierliefhebbers een negatief beeld toegepraat: 

onze hobby zou niet meer van deze tijd zijn. Er werd door sommigen gesproken van een aflopende 

zaak. leder jaar minder dieren. Het bestaansrecht voor een kleine vereniging is in het geding en noem 

maar op. ik moet toegeven: rond de eeuwwisseling was dit doemdenken wat Nut &Sport Stolwijk 

betreft reëel. Toen we in 2002 een dieptepunt bereikten met een tentoonstelling van slechts 106 

dieren hebben we als bestuur ons de keuze gesteld: gaan we stoppen of zetten we de schouders er 

extra onder om een stijgende lijn te bewerkstelligen. We hebben voor het laatste gekozen en 

groeiden gestaag door naar tentoonstellingen van rond de 150 dieren. Niet groot, maar wel de 

moeite waard. 

In de laatste jaren haakten verschillende, vooral niet meer fokkende leden af. Sommigen 

genoodzaakt door ziekte of overlijden, anderen hadden geen zin meer. Daar is ieder uiteraard vrij in. 

In diezelfde jaren kregen we er fokkende leden bij. Hierdoor schoot het aantal dieren op de 

tentoonstelling in 2012 opeens door naar 175. Een fantastisch resultaat. 

Ondanks stijgende kosten, minder enthousiaste sponsoren en het niet verhogen van de 

inschrijfgelden draaien de tentoonstellingen nog steeds financieel gezond. Het blijkt dat de leden en 

bezoekers tijdens de tentoonstelling de sfeer dusdanig waarderen, dat ze blijven komen en de 

portemonnee trekken voor de zaalverlotingen. Een dankwoord aan u als lid van de vereniging is dan 

ook in dit jaarverslag zeker op zijn plaats. Dat geldt uiteraard ook voor de personen en bedrijven die 

ons door sponsoring steunen. 

De gezellige sfeer tijdens de tentoonstelling is voor het bestuur het belangrijkste aspect bij de 

organisatie van de tentoonstelling, naast uiteraard een goede verzorging van de dieren, die u als lid 

voor enkele dagen aan ons toevertrouwd. Natuurlijk is er een wedstrijdelement, waarvan de 

winnaars van de hoofdereprijzen in het jaarverslag niet mogen ontbreken. Bij de konijnen won een  

Tan,  voedster jong van  HC  Groen. Predicaat F. Bij de grote hoenders won een Kraaikop zwart, hen 

jong van G. Vermaas. Ook deze kampioen scoorde een F. Bij de dwerghoenders won een Geel 

witgezoomde Baardkuifkriel van H.  Brunt,  met het predicaat U. 

Voor het eerst in vele jaren mochten we in de persoon van  Thom  Maaijen een jeugdlid 

begroeten. Hij wist de tentoonstelling te verrijken met Friese Hoenders. Dat je als enig jeugdlid 

kampioen bij de jeugdleden wordt is niet bijzonder. Dat je dit wordt met een citroengepelde hen met 

het predicaat F, maakt de kampioensbeker dik verdiend. De heer A. Groen won met een  tan  de 

mooiste C- klasse konijn en daarnaast met twee tannen de Jan van Eijk herinneringsbeker. De 

collectieprijzenprijzen werden gewonnen door H.C. Groen met 4 tannen, A. Hamberg met twee 

Brabanters en twee Twentse hoenders en H.  Brunt  met 4 Baardkuifkrielen. 

Vanwege het grote aantal ingestuurde kippen is er vlak voor de tentoonstelling een vierde 

keurmeester in de persoon van B. Vingerhoed ingeschakeld. 

De lange lijst F-prijzen bij met name de konijnen geeft aan dat de kwaliteit van de dieren op de 

tentoonstelling over het geheel fantastisch was. 



Uiteraard hebben we als vereniging meer gedaan dan het organiseren van een 

tentoonstelling. Samen met Zilverschoon Schoonhoven, VZOD Bergambacht, en LPKV Lekkerkerk 

hebben we op zaterdag 15 september een Jongdierendag georganiseerd. Ook BWV Krimpen ad Lek 

heeft met de jongdierenkeuring meegedaan, zodat met recht op de catalogus vermeld was 

Jongdierenkeuring Krimpenerwaard. Met 190 dieren is het een gezellige happening geworden. Er is al 

sprake van het voornemen van Ouderkerk ad IJssel om ook te gaan deelnemen, zodat alle 

verenigingen in de Krimpenerwaard samen een jongdierenkeuring gaan organiseren. Een 

ontwikkeling waar Nut en Sport Stolwijk jarenlang veel energie in gestoken heeft. Laten we hopen 

dat dit een stap is op een weg van samenwerking waar onze hobby veel profijt van kan hebben. 

Het bestuur is in het afgelopen jaar drie keer bij elkaar geweest voor een 

bestuursvergadering. Hoewel we het als bestuursleden lang niet altijd met elkaar eens zijn en forse 

discussies voeren tijdens de vergaderingen kunnen we spreken van een prettige samenwerking. 

Zonder pittige discussies hebben de vergaderingen ook weinig zin. Met de goede samenwerking zijn 

we dan ook blij dat de aftredende bestuursleden Groen en Hamberg voor een nieuwe periode 

gekozen zijn. 

Het bondsbeleid hebben we voor het grootste deel gesteund door in te stemmen met de 

meeste bondsvoorstellen. Het beleid aangaande de keuring van cavia's en kleine knagers steunen we 

niet, omdat we vinden dat het insturen van deze dieren bemoeilijkt wordt, omdat we problemen 

voorzien bij het vinden van een keurmeester. 

We zullen in onze vraagprogramma's voorlopig niet de diergroep Serama's gaan vermelden. 

Mochten er echter leden komen die deze dieren willen insturen, dan zijn die welkom en gaan we ons 

uiterste best doen hier een bevoegde keurmeester voor te vinden. 

In twee ledenvergaderingen hebben we de leden bij het beleid van de vereniging kunnen 

betrekken. We zijn blij met een gestaag groeiend aantal leden op de vergaderingen en de kritische 

opmerkingen en voorstellen van de leden. Hoe meer inbreng de leden leveren hoe meer we als 

bestuur geprikkeld worden de vereniging levend en up to date te houden. 

Twee fokkers hebben 47 konijnen laten tatoeëren, waarmee onze tatoeëerder het niet echt 

druk gehad heeft. 

Financieel hebben we het ook in het afgelopen jaar goed gedaan. Met een positief saldo van 

C 125 zijn we een financieel gezonde club. 

Als voorzitter heb ik een jaar geleden tijdens de ledenvergadering de wens uitgesproken om met de 

clubtentoonstelling door te groeien naar ca. 200 dieren. De stap naar 175 dieren in 2012 was al een 

grotere dan ik had durven hopen. Gaan we in 2013 de laatste 25 dieren er ook bij krijgen? lk blijf van 

mening dat dit aantal dieren van zo veel mogelijk inzenders de manier is om bestaanszekerheid voor 

de komende jaren veilig te stellen. lk ben optimistisch dat het gaat lukken, en durf ook nu te stellen, 

dat de zaal pas bij 350 dieren vol is. Er kunnen er dus nog heel wat bij. 

Over vijf jaar bestaat onze club 75 jaar. Een mijlpaal die we niet ongemerkt voorbij willen laten gaan. 

We starten in 2013 met het bedenken hoe we dit gaan vieren. Met de huidige situatie van de 

vereniging wat betreft de belangstelling voor onze tentoonstelling en onze financiële situatie ziet het 

er naar uit dat we tijdens ons jubileum echt iets te vieren hebben. Daarnaast geeft de huidige 

samenwerking op de jongdierenkeuring reden voor optimisme voor een gezonde samenwerking 

tussen de verenigingen in onze regio. We zijn uiteindelijk niet elkaars concurrenten, maar partners 

om de kleindiersport en de kleine huisdierrassen in stand te houden. 
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